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OKRM/84/2024/Z/39 

Volební období 9 (2022–2026) 

 

 

Z Á P I S  

ze 15. jednání sociální komise rady města konaného dne 16.05.2024 

 
Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Bc. Pavla 

Heyduková, Bc. Jan Hošek, Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, 

doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D., Bc. Kamil Podzimek, Alice Stierandová, Mgr. Radka 

Šulistová, Ph.D. 

Hosté: Bc. Marie Voštová; Mgr. Helena Kočová, Ph.D. (NRZP ČR), Mgr. Marek Müller (NRZP 

ČR) 

  

Jednání proběhlo v kombinované formě, dva členové byli připojeni on-line. Jednání zahájil a řídil 

předseda komise Kamil Podzimek. Na začátku jednání přednesl avizovaný program a dotázal se, zdali 

s ním všichni souhlasí či mají návrhy na jeho doplnění. Navrhovaný program byl jednohlasně 

schválen. 

Průběh jednání: 

1. Problematika osob se zdravotním znevýhodněním (představení činnosti NRZP ČR, pobočka 

České Budějovice) 

Zástupci NRZP připravili na jednání PPT prezentaci (příloha zápisu) s pomocí které ve stručnosti 

představili činnost českobudějovické pobočky Národní rady zdravotně postižených ČR. Pobočka je 

registrovaným poskytovatelem odborného sociálního poradenství pro osoby se ZP a pro seniory. 

Aktuálně sídlí na adrese Lannova 16 v ČB. Kromě této činnosti realizují osvětu a edukační programy 

(např. pro Městskou polici, Dopravní podnik aj) ve smyslu přiblížení problematiky zdravotních 

postižení a jak efektivně pomáhat lidem s postižením. 

Š. Kovárnová informovala o novém projektu „Sociálně přívětivější město“ náměstka primátorky M. 

Šebka a odboru MM ČB Správa veřejných statků, kdy lidé se zrakovým a tělesným postižením budou 

s dobrovolníky ze Střední zdravotnické školy v ČB procházet město a mapovat bariéry. Ty se pak 

budou následně řešit.  

Dále pak probíhala mezi hosty a členy komise diskuze (např. k parkování lidi se ZP). 

 

2. Diskuze a různé. 

V tomto bodě informoval předseda komise o jednání rady města dne 22. dubna, na kterém se 

projednávala odpověď na petici občanů týkající se Domu sv. Pavla v Riegrově ul. a také se 

projednávaly a schvalovaly dotace navržené sociální komisí. 

Dále informoval o domluvené schůzce paní primátorky, ředitele českobudějovického ČČK a jeho, 

týkající se žádosti na ošacovací středisko ČČK, která nebyla sociální komisí vybrána k podpoře. 

Členové komise na závěr ještě diskutovali o dotacích pro proseniorské organizace.  
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Předseda sociální komise přednesl návrh termínů na jednání sociální komise v II. pololetí 2024: 

• 5. září – 10. října - 7. listopadu - 5. prosince (uskuteční se vždy ve čtvrtek od 16:30 v zasedací 

místnosti č. 203) 

Návrh programu na tyto komise bude přednesen na dalším jednání sociální komise, které bude dne 6. 

června od 16:30 h. opět v zasedací místnosti č. 203. Na programu bude tématika sociálního 

podnikání. 

 
 
 

15. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

V Českých Budějovicích dne 16.05.2024 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Mgr. Radka Šulistová, Ph.D.              
 
 

Bc. Kamil Podzimek 
předseda komise 


